
Kokkuvõte 29. novembri 2023 hoolekogu koosolekust 
 

Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 
2. 2023/2024. õa eesmärgid ja ülesanded - plaanidest ja täitmise edenemisest 
3. 2024. õa eelarvest 
4. Päevakohased küsimused 

 

1.  Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine  
     2023/24. õa valiti hoolekogu esimeheks ühehäälselt Airin Treiman-Kiveste, aseesimeheks 
     hoolekogu liige Olga Bulatchik ja protokollijana jätkab Sirle Persidski. 

2.  2023/2024. õa eesmärgid ja ülesanded - plaanidest ja täitmise edenemisest 
     Direktor K. Lukk ja õppejuht K. Pedaste andsid ülevaate 2023/2024. õppe-kasvatustöö 
     eesmärkidest ja ülesannetest ning rääkisid nende edenemisest. 

• Põhiõhk on eelkõige õppekava uuendamisel. Muutmisel on tehnoloogiaõpetuse süsteem, 
kus lähtutakse põhimõttest, et kõik õpilased saaksid teadmisi ja oskusi eri aine 
valdkondadest. Samuti on uuendamisel valikainete süsteem jms. 

• Õpistrateegiate määratlemine ennastjuhtiva õppija toetamiseks 

• Kool kui perekond: ühistegevuste osakaalu suurendamine, koolipere ühistegevuste kava 
loomine 

• Väärtusfookus: austades kultuuri: koolikultuur, kultuuripealinn Tartu2024, Tartu laulu ja 
tantsupidu 

3.  2024. õa eelarvest 
     Direktor K. Lukk tutvustas hoolekogule kooli 2024. a eelarve projekti ja raha jaotustest     
     kuluartiklite lõikes. 

4.  Päevakohased küsimused 

• Vaikuseala-puhkeala avamine A korpuse 2. korrusel – vilistlaste toetus, avatakse 
esmaspäeval, 11. detsembril 

• Kogukonnaga koostöö: Eluringi keskuse elanike ja lasteaedadega ühised tegevused 

• Kadripäeva kõnd – politseiga koostöö (helkurite jagamine + õpetus) 

• Toitlustamine. Sügisest on koolis uus toitlustaja: Baltic Restaurants Eesti AS. 
Tagasiside siiani on olnud valdavalt positiivne, st õpilased ja kooli töötajad käivad 
meelsasti söömas: kiidetakse salativalikut ja portsjontoitu, samuti on heaks 
alternatiiviks tavatoidu kõrval taimetoidu valiku pakkumine. 

• Suletav jalgrattaparkla. Sagenenud on jalgrataste vargused, napib hoiukohti. Vajadus oleks 
luua koolimaja juurde kohti, kuhu ratast kinnitada ja oluline on seejuures, et see peaks 
olema suletav ala (nt sisenemine õpilastele õpilaspiletiga). Direktor andis teada, et 
linnavalitsus on kooli lastevavanemate poolt tõstatatud murkohast teadlik, hetkel info 
puudub, millal ja kas kool sellise jalgrataste hoiuparkla saab. 


